
Jegyzõkönyv
 
Készült: 2005. augusztus 1. napján 1500 órakor, Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének rendkívüli 
nyílt ülésén.
 
Helye: Pilisvörösvár Város Polgármesteri Hivatalának tanácskozóterme
 
Jelen vannak: Grószné Krupp Erzsébet polgármester, Bruckner Katalin, Falics János, Falics Jánosné, Halmschláger 
Antal, Havas Ferenc, Kárpáti János, Keszthelyi László, Krupp János, Molnár Sándor, Müller János, Müller Márton, 
Pándi Gábor, Temesvári Anna, Zbrás Pálné
 
Távollétét jelezte: dr. Ujvári Hedvig, Kós Beatrix, Szakszon József
 
Meghívottak: Hegyes Józsefné igazgatási osztályvezetõ jegyzõ, helyettes, Kutasi Jánosné oktatási referens, Fogarasy 
Attila a Vörösvári Újság fõszerkesztõje, Bolláné Bognár Margit gazdálkodási osztályvezetõ, Váradi Zoltánné mb. 
mûszaki osztályvezetõ, dr. Guth Zoltán a Német Nemzetiségi Gimnázium és Közgazdasági Szakközépiskola igazgatója
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Köszöntötte a megjelenteket 2005. augusztus 1. napján és megállapította, 
hogy a Képviselõ-testület 15 fõvel határozatképes. Szavazásra tette fel a kiküldött napirendek elfogadását.
 
No: 1
A Képviselõ-testület a napirendeket 14 igen szavazattal elfogadta.
 
Napirendi pontok:                                                                                     Elõadó:

 
1)   Közösségi Ház és a Cziffra György Alapfokú Mûvészetoktatási 

intézmény épületeinek cseréje 
(Et.:121/2005.) 
 

Grószné Krupp Erzsébet
Polgármester

 

2)   Temetõ melletti út és parkoló kivitelezése 
(Et.: 108-2/2005.)

Grószné Krupp Erzsébet
Polgármester

 
3)   Meglévõ utak aszfalt szõnyegezésének kivitelezése (Et.: 

124/2005.)
 

Grószné Krupp Erzsébet
Polgármester

4)   Dunakenyér Sütõipari és Kereskedelmi Rt. részvény 
megvásárlása (Et.: 122/2005.) 
 

Grószné Krupp Erzsébet
Polgármester

5)   A Szabadság út 21. szám alatti melegítõkonyha fõzõkonyhává 
alakításának engedélyezése (Et:93/2005.)

Grószné Krupp Erzsébet
Polgármester

 
6)   Pilisvörösvár, Görgey utca 1700/5 hrsz bérbeadása

(Et.:128/2005.) 
 

Grószné Krupp Erzsébet
Polgármester

 
7)   Sportpálya kerítésének bontása és építése

(Et.: 111-2/2005.) 
 

Grószné Krupp Erzsébet
Polgármester

 
8)   A „Mosolygó Kórház” Alapítvány támogatási kérelme (Et.: 

115/2005.) 
 

Grószné Krupp Erzsébet
Polgármester

9)   A Pilisi-Kistérségi Otthon Segítünk Alapítvány támogatási 
kérelme (Et.:116/2005.) 

Grószné Krupp Erzsébet
Polgármester

 
10)    Egyebek  

1. napirendi pont 
Közösségi Ház és a Cziffra György Alapfokú Mûvészetoktatási intézmény épületeinek cseréje (Et.:121/2005.)

 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, ismertette az elõterjesztést.



 
Müller Márton: Javasolja az intézménycserét, mert eddig, is errõl volt szó. Kérdése, mi lesz a Mûvelõdési Ház sorsa, 
és mi történik a Cziffra György Alapfokú Mûvészetoktatási Intézmény üresen maradt helyiségeivel?
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A Közösségi Ház, Zene és Mûvészetek Háza céljára átépül. Az átépítés 
alatt, a Zeneiskola nem tudja elfoglalni az új helyét, 1 évig a Major utcai épületrészben lesznek. A Közösségi Házban 
folyó tevékenységek elhelyezését, meg kell oldani. Amikor az átépítés befejezõdik akkor a Közösségi Ház elfoglalja 
az új helyét a Major utcában, „kamara színpad” mellett. Ez biztosítaná a helyet az egyesületek részére, illetve a 
színpad használatával kamara rendezvényeknek nyújtana lehetõséget. 
 
Müller Márton: Hosszú tárgyalások során soha nem volt ismertetve ilyen bõven, érthetõen mi lesz az épületek sorsa. 
 
Molnár Sándor: A Zeneiskola beruházása felesleges, kisebb felújításokra szorul. Cserét nem javasol, mert felesleges 
pénzkidobásnak tartja. A képzõmûvészeti oktatást a Közösségi Ház pincéjében is eltudnák látni. Módosító javaslata, 
hogy a képzõmûvészeti oktatás a Mûvelõdési Házban kapjon helyet. 
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ I. sz. határozati javaslatot.
 
No: 2
Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 110/2005. (VIII. 01.) Kt. sz. határozata a Közösségi 
Ház és a Cziffra György Alapfokú Mûvészetoktatási intézmény épületeinek cseréjérõl
 
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete úgy dönt, hogy a Cziffra György Alapfokú 
Mûvészetoktatási Intézmény és a Közösségi Ház épületeit megcseréli.
Felhatalmazza a polgármestert a beruházás megindításához a közbeszerzési eljárás lebonyolítására.
 
Határidõ: 2006. július 30.                                           Felelõs: polgármester, jegyzõ
 
A Képviselõ-testület a határozatot 11 igen, 2 nem és 2 tartózkodás szavazattal hozta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ II. sz. határozati javaslatot.
 
No: 3
Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 111/2005. (VIII. 01.) Kt. sz. határozata a Közösségi 
Ház módosított Alapító okiratának elfogadásáról
 
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete a Közösségi Ház Alapító Okiratát a melléklet szerinti 
tartalommal elfogadja.
Felkéri az intézmény vezetõjét, hogy a Szervezeti és Mûködési Szabályzatot módosítsa és 2006. július 30-ig, nyújtsa 
be jóváhagyás céljából a Képviselõ-testület elé.
 
Határidõ 2006. július 30.                                Felelõs: polgármester, intézmény vezetõje
A Képviselõ-testület a határozatot 11 igen, 2 nem és 2 tartózkodás szavazattal hozta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ III. sz. határozati javaslatot.
 
No: 4
Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 112/2005. (VIII. 01.) Kt. sz. határozata a Cziffra 
György Alapfokú Mûvészetoktatási Intézmény módosított Alapító okiratának elfogadásáról
 
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete a Cziffra György Alapfokú Mûvészetoktatási Intézmény 
Alapító Okiratát a melléklet szerinti tartalommal elfogadja.
Felkéri az intézmény vezetõjét, hogy a Szervezeti és Mûködési Szabályzatot módosítsa és 2006. július 30-ig, nyújtsa 
be jóváhagyás céljából a Képviselõ-testület elé.
 
Határidõ 2006. július 30.                                Felelõs: polgármester, intézmény vezetõje
 
A Képviselõ-testület a határozatot 11 igen, 2 nem és 2 tartózkodás szavazattal hozta.



 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását. 
 

2. napirendi pont
Temetõ melletti út és parkoló kivitelezése (Et.: 108-2/2005.)

 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, ismertette a Bizottság javaslatát, 
miszerint a temetõ nagyparkolója ne kerüljön leburkolásra. Ismertette az elõterjesztésben szereplõ II. sz. határozati 
javaslatot.
 
Müller Márton: Az eredeti árajánlat 25 millió forint volt a késõbbiekben viszont 17 és 17,9 millió Ft-os ajánlat is 
készült. Kérdése, ki adott be reális ajánlatot? A Képviselõ-testületnek döntenie kell anélkül, hogy tudná pontosan mi 
mennyibe kerül. 
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Az elõterjesztésben 7 millió Ft szerepel.
 
Müller Márton: Csak az aszfaltozás fog elkészülni? Inkább az aszfaltozó cégtõl kellene árajánlatot kérni, mert õk 
olcsóbban kivitelezik. 
 
Molnár Sándor: 10 millió Ft-ot szavazott meg a Képviselõ-testület a temetõ útépítésére és parcellázására. A 
fontossági sorrendet meg kellene vizsgálni, továbbá azt, hogy járható legyen a temetõ és ne bokáig érõ sárban, kelljen 
megközelíteni a hozzátartozókat. Véleménye szerint a murvázás nem megoldás és nem társadalmi munkával kellene, 
hogy elkészüljön. Az Önkormányzatnak az is feladata, hogy a temetõbe kulturált körülményeket teremtsen. 
A pályázatban szerepelt a hátsó kapu megszüntetése, a nádas kiirtása és a murvával való feltöltése. A parcella még 
mindig nincs kialakítva. 
 
Müller Márton: Egyetért az elõtte szólóval. A Képviselõ-testület nem tudja, hogy mit tartalmaz az üzemeltetõi 
szerzõdés. Az Önkormányzat tartsa be azt, ami a saját feladata, az üzemeltetõ meg azt ami rá vonatkozik. Kéri, hogy 
az üzemeltetõi szerzõdés kerüljön a Képviselõ-testület elé  A ravatalozó mögött található, a szennyvízemésztõ, melyen 
a teherautók közlekednek, ami bármikor beszakadhat. Nem érti, hogy korábban elkülönített összeget, miért akarják 
más célra átcsoportosítani. 
 
Hegyes Józsefné igazgatási osztályvezetõ: Az üzemeltetési szerzõdés követi a jogszabályt. A fenntartó feladataihoz 
tartozik az, út és a parcella kialakítása, üzemeltetõ feladata, hogy a temetõben rend legyen. Javasolni tudja azt, hogyha 
a szerzõdõ fél hozzájárul, akkor tájékoztatja Képviselõ-testület, a szerzõdésrõl.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A temetõt körülvevõ utat kellene elõször helyreállítani, mert a temetõben 
még rossz idõ esetén is jobb állapotok uralkodnak mint a temetõn kívül.
 
Molnár Sándor: A német katonasírok takarításának elõsegítése érdekében átjáró utat kellene vágni. A pályázatban 
szereplõ murvázás nem készült el, viszont a hátsó kapu lezárásra került, ami nehezíti a takarítást.
 
Bruckner Katalin: Véleménye, hogy a szerzõdéseket aktualizálni kellene a közbeszerzési törvénynek megfelelõen. 
Kéri, hogy következõ Képviselõ-testületi ülésen kerüljön napirendre a szerzõdések felülvizsgálata.
 
Hegyes Józsefné igazgatási osztályvezetõ: Nem a közbeszerzési törvény határozza meg az üzemeltetési szerzõdést, 
hanem a temetõrõl szóló törvény. Ha felkéri a Képviselõ-testület a jegyzõ urat, hogy vizsgálja felül a szerzõdéseket 
akkor azt meg fogja tenni. 
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel a javaslatot, miszerint az út és a járda kerüljön 
megépítésre.  
 
No: 5
A Képviselõ-testület a javaslatot 9 igen, 5 nem és 1 tartózkodás szavazattal elvetette.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását. 
 

3. napirendi pont



Meglévõ utak aszfalt szõnyegezésének kivitelezése (Et.:124/2005.)
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Ismertette a napirendi pontot. A közbeszerzési pályázatnak már van 
kivitelezõje. Pályázaton az Önkormányzat 46 millió Ft-ot nyert.
Az Önkormányzat mivel szegélyeket kért ez növeli a költségeket. Ez majdnem 39 millió Ft-tal több, ezért a határozati 
javaslatban a hitelkeretet 45 millió Ft-tal ki kell bõvíteni.
 
Müller Márton: A 10-es út és a Rákóczi út közötti rész véleménye szerint sokkal jobb állapotban van, mint a 10-es út 
és a Dózsa György út találkozása a gyógyszertárnál.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Amikor a szõnyegezésrõl döntöttek, akkor arról is hoztak döntést, hogy 
hány m2 és mely utcák kerülnek sorra. Itt a hitelkeret módosításáról kellene most dönteni. Szavazásra tette fel az 
elõterjesztésben szereplõ határozatot, azzal a módosítással, hogy a hitelkeret 45 millió Ft-tal kibõvítik.
 
No: 6
Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 113/2005. (VIII. 01.) Kt. sz. határozata a szilárd 
burkolatú utak kátyúzásáról és szõnyegezésérõl
 
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete úgy dönt, hogy a beadott pályázat alapján a Pilisvörösvár 
Város szilárd burkolatú útjainak kátyúzását és szõnyegezését a STRABAG Rt-vel végezteti el. A kiírás szerinti 
tartalommal (szegélyezés kiépítésével) és az ehhez szükséges pótköltséget 38.979.991 Ft összeget biztosítja. 
A Képviselõ-testület a fejlesztési célú célhitelkeretet 45.000.000 Ft összeggel kibõvíti. 
A Képviselõ-testület felhatalmazza a polgármestert a kivitelezési szerzõdés megkötésére. 
 
A fedezet forrása a fejlesztési hitel.
 
Határidõ: azonnal                                                                  Felelõs: polgármester
 
A Képviselõ-testület a határozatot 12 igen, 1 nem és 1 tartózkodás szavazattal hozta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását. 
 

4. napirendi pont
Dunakenyér Sütõipari és Kereskedelmi Rt. részvény megvásárlása (Et.: 122/2005.)

 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, és ismertette az elõterjesztést.
 
Müller Márton: Kérdése, ha az Önkormányzat részvényes, akkor menyiben tud beleszólni az üzem mûködésébe?
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Eddig sem tudott beleszólni, mert a részvény összege nem számottevõ. 
 
Müller Márton: Kérdése, hogy nem lehet-e felajánlani az Önkormányzat részvényeit az ott dolgozó Vörösváriak 
számára megvásárlásra? 
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Ha ez rossz üzlet, akkor szeretné hallani, hogy miért nem kell eladni a 
részvényeket.
 
Halmschláger Antal: Ez a részvény csomag 2,5 millió Ft. Egy osztrák befektetõ megvette a kenyérgyárat 76%-ban. 
Erre az összegre az Önkormányzat nincs rászorulva, ha bezárnák az üzemet több munkanélküli lenne a Városban. 
Késõbb esetleg az ott dolgozok is jelentkezhetnek, a részvények felvásárlásra. 
 
Zbrás Pálné: Felkereste az üzemvezetõ, elmondása szerint 80-100 dolgozóról van szó. Egy ingatlan befektetõ cég 
vette meg a Dunakenyér Rt.-t. Az ingatlant ez a cég késõbb piacra szeretné dobni. Egyenlõre nem javasolja eladni a 
részvényeket.
 
Halmschláger Antal: Amíg üzemel a gyár addig napi 60 mázsa kenyeret süt, és az éves forgalma is jó. Iparûzési adót 
pedig magasat fizet, az Önkormányzat számára.
 



Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot, a 
részvények eladását.
 
No: 7
A Képviselõ-testület a határozati javaslatot 0 igen, 12 nem és 3 tartózkodás szavazattal elvetette.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását. 
 

5. napirendi pont
A Szabadság út 21. szám alatti melegítõkonyha fõzõkonyhává alakításának engedélyezése (Et.: 93/2005.)

 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, és kiegészítené azzal, hogy nem 
melegítõkonyháról van szó, hanem befejezõ-konyháról.
 
Müller Márton: Kérdése, nem kellene egy új helyet keresni a SODEXHO-nak, ahol önállóan tudna tevékenykedni? 
Szeretné tudni, hogy a témával kapcsolatban mi az Országos Német Önkormányzat véleménye.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A Képviselõ-testület úgy járul hozzá az átalakításhoz, hogy ha a bérlõ saját 
költségén almérõkkel leválasztja az összes infrastruktúrát.
 
Falics Jánosné: Kérné a részletesebb tájékoztatást.
 
Kutasi Jánosné oktatási referens: A SODEXHO-nak érvényes szerzõdése van. Budapestrõl szállítja az ételt a két 
Általános Iskolába és a Gimnáziumba. Melegítõkonyha van az említett iskolában. A Gimnázium melegítõkonyháját 
szeretné átalakítani befejezõ-konyhává. A cég vállal minden költséget, és minden engedély beszerzését, amíg a 
szerzõdése érvényes 2013-ig.
 
Müller Márton: Már sokkal elõbb meg kellett volna tennie a SODEXHO-nak a közüzemek leválasztását. Kérdése, 
mért kell a megnevezéseket változtatni, szerinte nincs különbség a fõzõ, illetve a befejezõ-konyha között. Nem érti, 
hogy korábban miért nem érte meg a fõzõkonyhát üzemeltetni, és most 2 év eltelte után miért éri meg. 2 éve bezárták a 
fõzõkonyhát és elküldték dolgozókat. 
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A megnevezés csak stiláris változás.
 
Havas Ferenc: A kérdése hasonló, mivel a nyersanyagot a konyhán dolgozták fel és kész ételt adnak ki, mi lett a 
korábbi konyha berendezéseivel?
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Nagyon rossz minõségû fõzõkonyha volt. A SODEXHO-val a szerzõdést 
megkötve anno ezek a helyiségek a HACCP szerint átalakultak melegítõkonyhává. Ha most a SODEXHO áldozni 
szeretne arra, hogy a melegítõkonyhából fõzõkonyhát létesítsen a saját költségén, akkor támogassák. 
 
Havas Ferenc: Ha jól értelmezi akkor a SODEXHO egy régi konyhát szedett szét, és azt újra akarja üzemeltetni. 
Annak idején sok dolgozót elbocsátottak. 
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Minden dolgozót átvett a SODEXHO és azokat változatlanul alkalmazza, 
vagy a Kunigunda utcában, vagy a Rákóczi úti konyhában. A SODEXHO nem bocsátott el embereket.
 
Falics János: Kéri, hogy dr. Guth Zoltán részére adjanak tanácskozási jogot, hogy a témához hozzászólhasson. 
 
Pándi Gábor: Addig ne kapjon mûködési engedélyt, a  SODEXHO míg a mérõórákat nem szereli fel, mert a 
Gimnázium fizeti a rezsit 1,5 év óta. 
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A határozati javaslatban szerepel a leválasztás. Szavazásra tette fel dr. Guth 
Zoltán tanácskozási jogát.
 
No: 8
A Képviselõ-testület a tanácskozási jogot 10 igen szavazattal elfogadta.
 
dr. Guth Zoltán: Kérdése, hogy az elmúlt két év rezsijét ki fogja kifizetni? Nem született arról döntés, hogy a 
Zeneiskola rezsijét is a Gimnáziumnak kellene fizetnie. Eddig semmi nem történt, azt a választ kapta, hogy sokba 
kerül az átépítés a mérõórák felszerelése. 2 éve nem mûködik a Gimnáziumban a konyha, ezért nem tudják bérbe adni 



esküvõkre az aulát sem.
 
Müller Márton: Tudomása szerint a Gimnázium esküvõk céljára 500.000 Ft-ért, - ami igen magas összeg – adta 
bérbe korábban az aulát és a konyhát. Problémát fog okozni a Gimnáziumnak a Közösségi Ház megjelenése az 
épületben. Véleménye, hogy közös akarttal minden megoldható. 
dr. Guth Zoltán: Régen teljesen másképpen mûködtek a dolgok, most viszont a fõzõkonyhával és a törvények 
elõírásával nem lehet, esküvõket rendezni. A SODEXHO is pénzt kérne a konyháért, és a Gimnázium is az aula 
bérbeadásáért, ami együtt már nagyon költséges. 
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ I. sz. határozati javaslatot. 
 
No: 9
Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 114/2005. (VIII. 01.) Kt. sz. határozata a Szabadság 
út 21. szám alatti melegítõkonyha fõzõkonyhává alakításának engedélyezésérõl
 
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete az alábbi feltételek szerint járul hozzá ahhoz, hogy a 
SODEXHO Magyarország Kft Pilisvörösvár Város Önkormányzatának kizárólagos tulajdonát képezõ Szabadság út 
21. szám alatti melegítõkonyhát fõzõkonyhává alakítsa:

Ø      a beruházó vállalja a fõzõkonyha kialakítását és mûködtetését a hatályos jogszabályok illetve hatósági 
elõírások alapján, a beruházást saját költségén végzi el,

Ø      a közmûveket leválasztja a Német Nemzetiségi Gimnázium és Közgazdasági Szakközépiskola által használt 
részrõl, azokat megtéríti,

Ø      az általa használt területre a tulajdonos Önkormányzatnak fizeti a bérleti díjat, mely a ténylegesen használt 
terület alapján kerül megállapításra,

Ø      a Megállapodás a Szolgáltatási Szerzõdés idõtartamáig – 2013. augusztus 31-ig érvényes.
 
A Képviselõ-testület felhatalmazza a polgármestert, a Megállapodás aláírására. 
 
Határidõ: azonnal                                                                  Felelõs: polgármester
 
A Képviselõ-testület a határozatot 12 igen, 1 nem és 1 tartózkodás szavazattal hozta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását. 
 

6. napirendi pont
Pilisvörösvár, Görgey utca 1700/5 hrsz bérbeadása

(Et.:128/2005.)
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, ismertette az elõterjesztést.
 
Pándi Gábor: Kérdése, hogy a Képviselõ-testületnek van-e beleszólása, hogy megjelenjen még egy Általános Iskola a 
Városban? A szülõk akár úgy is gondolhatják, hogy a gyerekeket átviszik ebbe az iskolába, viszont a többi osztályban 
egyre kevesebb lesz a létszám. 
 
Kutasi Jánosné oktatási referens: A Palánta Iskola eddig Piliscsabán mûködött, viszont jelenleg itt bérel 
ideiglenesen 1 évre épületet. A jegyzõ adja ki a mûködési engedélyt, ha minden kritériumnak eleget tudnak tenni. 
Gimnáziumból a tornateremre és a sportpályára lenne szüksége az iskolának.
 
Falics Jánosné: Támogatná, de szeretné ha az ottani gyerekek továbbra is használhatnák a sportpályát.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: A megállapodásba azt is beleveszik, hogy ha a bérleti szerzõdés lejár a 
kerítés változatlanul ott marad, és követelés nélkül hagyja el a területet a bérlõ. Szavazásra tettel fel az elõterjesztésben 
szereplõ határozati javaslatot.
No: 10
Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 115/2005. (VIII. 01.) Kt. sz. határozata a Görgey 
utca 1700/5 hrsz-ú önkormányzati ingatlan bérbeadásáról
 
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete úgy dönt, hogy a Görgey utca 1700/5 hrsz-ú 



önkormányzati ingatlant a Piliscsabai Iskolaalapító Egyesület számára 1 éves idõtartamra térítésmentesen bérbe adja, 
egyben felhatalmazza a polgármestert a szerzõdés megkötésére. Valamint hozzájárul az ingatlant határoló kerítés 
létesítéséhez. Az utcafronti kerítés megépítése építési engedély köteles. Az engedélyeztetés költsége és ügyintézése a 
bérbevevõt terheli. A bérleti szerzõdés a bérleti idõ leteltével felülvizsgálatra kerül.
 
Határidõ: azonnal                                                                  Felelõs: polgármester
 
A Képviselõ-testület a határozatot 13 igen és 2 tartózkodás szavazattal hozta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását. 
 

7. napirendi pont
Sportpálya kerítésének bontása és építése

(Et.: 111-2/2005.)
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását. 
 
Halmschláger Antal: Az elõterjesztésbõl hiányolja az adatokat, hány méter kerítést bontanak el, hány méter újat 
építenek, és mindez mennyibe kerül. Javasolja, vegyék le napirendi pontról. 
 
Pándi Gábor: A kerítés 95%-nak semmi baja, van három mezõ ami felújításra szorul. Javasolja, hogy azt az összeget, 
melyet a sportpálya kerítésének újjáépítésére szánnak, fordítsák a Görgey utcai sportpálya kerítésének megépítésére 
oly módon, hogy a Palánta Iskolával közösen alakítsák ki esztétikus megjelenésben. Ha viszont a Képviselõ-testület 
mégis úgy döntene, hogy megépíti a kerítést, nem támogatja, hogy pénzeszközt adjanak az Egyesületnek a munkálatok 
elvégzésére, ezt végezze az Önkormányzat.
 
Müller Márton: Ahol le van dõlve a kerítés azt újra kell falazni. 
 
Bruckner Katalin: A mûszaki osztály konkrétan jelölje meg azokat a pontokat amik életveszélyesek. A két kapu 
beépítése fontos lenne, ezért erre kérjenek be árajánlatokat. Nem támogatja a teljes kerítés lebontását. 
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot. 
 
No: 11
A Képviselõ-testület a határozati javaslatot 2 igen, 12 nem és 1 tartózkodás szavazattal elvetette.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását. 
 

8 napirendi pont
A „Mosolygó Kórház” Alapítvány támogatási kérelme (Et.: 115/2005.)

 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását. 
 
Falics János: Kérdése, milyen pénzbõl, és mennyi támogatást ad az Önkormányzat a „Mosolygó Kórháznak”?
Havas Ferenc: Bõvebb információt szeretne, mit takar a „Mosolygó Kórház”?
 
Temesvári Anna: Egy Holland úr kereste meg az Önkormányzatot, hogy, azokat a gyerekeket támogatják, akik 
nagyon betegek és sok idõt töltenek korházban. Az úr körbebiciklizte a világot. Ez egy olyan cél, amit támogatni kell. 
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Ez egy Világ-Európa alapítvány, de ez a gyûjtés kimondottan magyar 
gyerekekre vonatkozik. 
 
Müller Márton: Amikor ez a felhívás megjelent Temesvári Anna tisztelettel meghívott minden Képviselõt. A 
Holland úriember ismertette, mi a célja az alapítványnak. Ez az összeg jelképes, amivel hozzájárul az Önkormányzat, 
a beteg gyerekek megsegítéséhez.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Szavazásra tette fel a az elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot.
 



No: 12
Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 116/2005. (VIII. 01.) Kt. sz. határozata a „Mosolygó 
Kórház” Alapítvány támogatásáról
 
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete úgy dönt, hogy 25.000 forinttal támogatja a „Mosolygó 
Kórház” Alapítványt, a magyarországi kórházakban fekvõ, súlyosan beteg gyermekek megsegítése céljából. 
Felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerzõdés megkötésére.
 
A fedezet forrása a 2005. évi költségvetés Társadalmi szervezetek, alapítványok támogatására elkülönített összeg 
maradványa. 
 
Határidõ: azonnal                                                                  Felelõs: polgármester 
 
A Képviselõ-testület a határozatot 14 igen és 1 nem szavazattal hozta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását. 
 

9 napirendi pont
A Pilisi-Kistérségi Otthon Segítünk Alapítvány támogatási kérelme (Et.:116/2005.)

 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megnyitotta a napirendi pont tárgyalását, majd szavazásra tette fel az 
elõterjesztésben szereplõ határozati javaslatot.
 
No: 13
Pilisvörösvár Város Önkormányzat Képviselõ-testületének 117/2005. (VIII. 01.) Kt. sz. határozata az Otthon 
Segítünk Alapítvány által szervezett Baba-mama Klub támogatásáról
 
Pilisvörösvár Város Önkormányzatának Képviselõ-testülete úgy dönt, hogy a kérelem tartalmának megfelelõen 
100.000 forinttal támogatja az Otthon Segítünk Alapítvány által szervezett Baba-mama Klubot. 
Felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerzõdés megkötésére.
A fedezet forrása a 2005. évi költségvetés Társadalmi szervezetek, alapítványok támogatására elkülönített összeg 
maradványa. 
 
Határidõ: azonnal                                                                  Felelõs: polgármester 
 
A Képviselõ-testület a határozatot 14 igen és 1 nem szavazattal hozta.
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Bezárta a napirendi pont tárgyalását. 
 

10 napirendi pont
Egyebek

 
Kárpáti János: Köszöni a Balatonfenyvesi táborozás támogatását. 520.000,- Ft-ot gyûjtött össze a Bizottság és az 
állampolgárok. Az egyéb adományok összértéke 300.000,- Ft volt.
 
Bruckner Katalin: A Vörösvári Napok meghívója és a program jól van szervezve, azzal nem ért egyet, hogy 1500,- 
Ft-ba kerül a belépõjegy egyes rendezvényekre. A környezõ települések meg tudják tartani a rendezvényeiket belépõ 
nélkül. Szponzorokat kellett volna keresni így mérsékelni lehetett volna a jegyárakat.
 
Temesvári Anna: A Bizottsági ülésen is szóba került, hogy legyenek ingyenesek a programok, de sajnos két olyan 
program is van aminek nagyon magas a plusz költsége. Nem tudja az Önkormányzat támogatásból finanszírozni. A 
haszon, ami megmarad az nem a vállalkozók nyeresége hanem a Közösségi Házé. Sajnos a mai világban a kultúráért is 
fizetni kell. 
 
Havas Ferenc: A programismertetõben nem szerepel a Pilisvörösvári Horgászegyesület által meghirdetett Gyermek 
Horgászverseny. 
 



Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Igen van olyan mûsor,amit meg kell fizetni. Valószínûleg nem családok 
fognak ezen részt venni. (Megasztár).
 
Halmschláger Antal: Önkormányzat saját tulajdonú ingatlanában a Szent István utcai óvodában virágzik a parlagfû. 
Kéri, hogy az Önkormányzat saját tulajdonú ingatlanjain vágja le a parlagfüvet.
 
Müller Márton: Kérése, hogy az Önkormányzat hívja fel búcsú alkalmával a Vörösvári ingatlan tulajdonosok 
figyelmét arra, hogy tegyék rendbe üzletük vagy házuk elõtti területet. 
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Kérte a PEMÁK-ot, hogy az útpadkánál és az árkokban vágják le, a füvet.
 
Müller János: Szeretné bejelenteni, hogy a STRABAG a holnapi nap folyamán elkezdi a szõnyegezést a Kápolna 
utcában. 
 
Falics Jánosné: Kérdése, a gyalogátkelõhelyek felfestése mikor kezdõdi el? A csendrendelet módosítását szeretné 
kéri, mert sok a panasz. 
 
Grószné Krupp Erzsébet polgármester: Megköszönte a jelenlévõk munkáját. Bezárta a Képviselõ-testület nyílt 
ülését 16:41 órakor.
 
 
 
 

K.m.f.
 
 
 
 
 

              Grószné Krupp Erzsébet                                                  Heider László
                        polgármester                                                                              jegyzõ


